

教會動態 www.cbcm.org

1. **謝謝**程德鵬牧師今日在洛城粵語堂及蓋城國語堂傳講信息。
2. **宣道部**: 本年 5/1-6 日更新園事工短宣及 5/8-17 日愛加倍國際愛聲協會短宣, 今日在 B09 室有簡介和問題解答, 以上短宣報名截止日期延遲至 3/20 日. 請有興趣的弟兄姐妹屆時出席。
3. **2016 通訊錄**初版: 請至圖書館外面櫥窗核對閣下及家庭的資料(不論你家的資料是否有變更, 也煩請核對以確保資料無誤)。
4. **書房**: 英文版靈修書 [The Songs of Jesus] — Timothy Keller, 可前往購買。
5. **迦勒團契**: 今日下午 1:30 在 B11/13 由李良平長老分享[旅遊觀感]。
6. **國語堂**:
 - **禱告會**: 3/20 (週日) 1:15-3 PM 在 B11/13, 請會眾預留時間及預備心參加。
 - **蓋城堂迎新(朋友)聚餐**: 3/19 日週六下午六時在蓋城堂, 一家一菜, 新朋友不用帶菜。凡在去年九月以後至今年度來蓋城堂的朋友們均歡迎參加。請 3/16 日前向張愛軍弟兄報名 ajun.zhang@cbcmgroups.org
 - **張德健長老** 3/20 日在洛城和蓋城兩堂進行福音佈道主日。請把握機會邀請親友參加並為他們禱告。也請估計新朋友的參加人數, 洛城堂請通知唐世朗弟兄 (shilang.tang@cbcmgroups.com), 蓋城堂請通知馬學飛執事 (xuefei.ma@cbcmgroups.org), 我們好多訂餐盒招待他們。
 - **退修會**: [我們當如何活], 5/28-30 日在維州 James Madison University 舉行, 講員為李定武牧師, 4/10 日起開始報名, 請預留時間參加。
7. **社服部** 4/5 起每週二、四下午一點至兩點開辦一個為 55 歲以上設計, 強化骨質密度、平衡度與肌肉強度的運動課程。此課程由蒙郡健康服務部與休閒娛樂部協辦, 課程免費、名額有限, 學員必須固定參加每週兩次的課程。報名請洽趙林聿心執事。 (pauline.chao@cbcmgroups.org)
8. **[聽我們的哭求-記念受迫害的教會]** 音樂會: 4/16 洛城堂晚 7:30, 由 Barnabas Aid (巴拿巴援助組織) 的 James Beavers 牧師為講員: 如何幫助伊拉克和敘利亞受逼迫的肢體。請預留時間並邀請朋友參加。當天備有兒童節目。
9. **短宣隊員培訓班** 改到 6/5 日 (週日) 下午 1:30 到 4:30。請注意!
10. **少年部**: 週五晚上教會需要有家長或成年人輪值做糾察隊員看護少年和兒童安全, 請洽 Anita Wong (anita.wong@cbcmgroups.org)。

ANNOUNCEMENTS—www.cbcm.org

1. **Thank you** Pastor Hugo Cheng for your message at Rockville campus-Cantonese worship and Gaithersburg Campus-Mandarin worship service today.
2. **Missions Dept.:** For brothers and sister who are interested in this year's STM trips of Excel Farm Ministry 5/1-5/6 and Agape Love Deaf International 5/8 – 5/17, Missions Dept. will have a Q&A session TODAY at B09. Deadlines for those trips are extended to 3/20.
3. **CHURCH DIRECTORY:** Please help verify your household information which has been posted both in Rockville Visitors' Lounge/Gaithersburg Lobby (Regardless any update was made in your household recently or not).
4. **Book Store:** As recommended by Pastor Tung, the devotional book, The Songs of Jesus by Timothy Keller is now available in the bookstore and in the library.
5. **Caleb Fellowship:** Today 1:30 PM in B11/13.
6. **Mandarin Congregation:**
 - Monthly Prayer Meeting: 3/20, Sunday 1:15-3 PM, B11/13.
 - Gaithersburg Newcomers Dinner: 3/19, 6 PM at CBCM Gaithersburg.
 - Evangelistic Sunday: 3/20, 9:45 AM in Rockville campus, 11:30 AM in Gaithersburg Campus.
 - Retreat: 5/28-30. Registration will begin on 4/10.
7. **Community Service Department** will start a new "BONE BUILDERS" class sponsored by Montgomery County Department of Health and Human Services and the Recreation Department on 4/5. This class is designed to help you build bone density, balance and muscle strength. Participants must be committed to attending classes twice weekly, from 1:00-2:00 PM every Tuesday and Thursday. Please contact Pauline Chao to register. (pauline.chao@cbcmgroups.org)
8. **[HEAR OUR CRY – CONCERT IN REMEMBRANCE OF THE PERSECUTED CHURCH]** will take place at CBCM- Rockville on 4/16/2016 @ 7:30PM. Rev. James Beavers from Barnabas Aid will share with us an update of our persecuted brothers and sisters in Iraq and Syria and ways on how we can help them. You are welcome to invite family and friends to join us. Children's program is available.
9. **Missions Department STM training class:** Sunday, 6/5 1:30 PM to 4:30 PM.
10. **Teens Group:**
 - Friday 3/18 - Spiritual Disciplines 2 - Engaging God's Word
 - Friday 3/25 - Good Friday Service
 - Friday 4/1 - No TG - Spring Break**PARENTS** - We are in need of help with security. By being a volunteer on the security team, you are helping us maintain the safety of both the teens and the children attending the AWANA program. If you are interested in helping, please contact Anita Wong at anita.wong@cbcmgroups.org. We thank you for all of your help and cooperation in this important matter.

Prayer Items

Gilbert & Ming Soo Hoo – SIM Field: Singapore

- ◆ The Lord sustains our health and rigor for continued effectiveness in ministry.
- ◆ Wisdom to teach and to counsel the students and marriage couples. Ming gives thanks to the Lord for stirring the heart of the wife of a non-Christian couple to have interest in spiritual things.
- ◆ Giving thanks to the Lord for the publications of some of Gilbert's

Prayer For The Persecuted Church - source: barnabasaid.org

The Iraqi prime minister, Haydar al-Abadi, has set up a committee to document anti-Christian crimes in Iraq. The committee will carry out a survey of how many Christian properties have been illegally expropriated, usually after owners fled from violent attacks. Thankful to God for this initiative, pray that it will be pursued diligently, and will indeed reduce the frequent abuses and violence against them.

This Week's Meetings (Please refer to the church website 本週聚會細節請上網: www.cbcm.org)

Today 今天 3/13

- CBCM-Chinese School, 2 PM at Church
中華聖經教會-中文學校, 下午二時在教會
- Caleb Fellowship, 1:30 PM in B11/13
迦勒團契, 下午一時半在 B11/13 課室

Tuesday 週二 3/15

- Mandarin Women's Bible Study, 9:30 AM in B03/05
天路國語婦女查經, 早上九時半在 B03/05 課室

Wednesday 週三 3/16

- Mandarin Women's Bible Study, 10 AM in S203
國語婦女查經, 早上十時在 S203 課室

Thursday 週四 3/17

- CBCM Community Center Activity, 10 AM in the Fellowship Hall
社區中心活動, 早上十時在交誼廳

Friday 週五 3/18

- AWANA Children's Program, 8 PM in the Fellowship Hall
AWANA 兒童節目, 晚上八時在交誼廳
- Youth Fellowship—"Spiritual Disciplines 2 - Engaging God's Word, 7:45 PM in the Chapel
少年團契, 晚上七時三刻在副堂
- Faithful & Young Mandarin YA Bible study, 7:30 PM in B09
飛揚國語青年查經聚會, 晚上七時半在 B09 課室
- Agape Cantonese YA Fellowship—Book Study, 7:30 PM in B03/05
信望愛粵語青年團契—書籍查考, 晚上七時半在 B03/05 課室
- Chesed College Fellowship, 6 PM at UMD Stamp Union
Chesed 英語大學生團契, 晚上六時在馬大校園

禱告感恩

司徒松熾夫婦—新加坡

- ◆ 求神賜我們足夠的健康及體力, 使事工持續得果效。
- ◆ 有智慧來教導及輔導學生和已婚夫婦。司徒師母特別要讚美神在一對非基督徒夫婦的妻子心中動工, 使她對屬靈的事感興趣。
- ◆ 讚美神, 司徒牧師有些著作已出版。

為被逼迫的教會禱告 source: barnabasaid.org

伊拉克總理海德尔·阿巴迪已經設立了一個委員會, 專責記錄建檔伊拉克境內發生的反基督徒罪行。該委員會將調查有多少基督徒產業被非法徵用的案件。此類案件一般是在產權持有人為躲避暴力而逃離之後發生的。我們為這委會的啟動讚美主, 請為這委員會禱告, 願它能勤奮的執行此任務, 從而能真正減少頻頻發生在信徒們的虐待和暴力行為。

Pastoral & Church Staff Out and About 牧者、同工行蹤

- Pastor John Tung, Pastor Kenneth Hom, and Steve Eatmon (Youth Director) are attending the Young Adult Retreat in Skycroft today.
董溥強英文牧師, 鄧業鵬英文牧師, Steve Eatmon 少年事工主任今天參加英語青年退修會。
- Children's Director, Sophia Wong, is off for two months beginning from 2/26 to attend her mother's funeral and family affairs.
黃林珂慧兒童事工主任從二月廿六日開始休假兩個月, 她需返台奔喪並料理家庭事務。



張德健教授福音聚會
2016年3月20日(星期日)

一個恩典的邀請

時間: 9:45 a.m.
地點: 馬利蘭中華聖經教會- 洛城堂
4414 Muncaster Mill Road, Rockville, MD 20853

時間: 11:30 a.m.
地點: 馬利蘭中華聖經教會- 蓋城堂
18757 N. Frederick Ave., Gaithersburg, MD 20879

Reminder /Heads Up 提醒

國語堂主日福音班 3月13日禮拜天
11:30 AM-12:30 PM 副堂

教會同時間開設「基要真理答疑」班,
歡迎要進一步問答者參加